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Průběh obhajoby: Studentka standardní formou prezentovala teze a výsledky své

bakalářské práce. Práce je kombinovaná, má rešeršní i datovou část
(vlastní sběr dat). Posudky školitele i oponenta byly představeny v
plním znění. Oponent položil dva dotazy: existují další legislativní
opatření kromě zmíněných v práci (Hawai)? EU připravuje na 1.Q
2019 seznam látek. Jak je to s biodegradovatelností? Studetka
uvedla, že jsou těžce rozložitelné, že se nachází v tělech vodních
organizmů, a že existuje studie, že jsou tyto látky v těle vodních
organizmů rozložitelné bakteriemi a některými houbami. To je
poněkud nepřesné, v těle organismu být degradovány nemohou, ale z
půdy nebo vody ano. V práci je uvedena hypotéza, že výrobci reagují
na požadavky nezávadných UV filtrů - to byste byla schopna
zhodnotit, pokud byste znala stav před tím, než byla skutečnost o UV
známa. Zazněly dotazy z pléna: Proč jste si vybrala zrovna tyto
sloučeniny? Odpověď: Jsou to nejnověji zařazené látky v UV v SIN-
listu. V tabulce je sloupeček UV filtr - UV filtry jsou různé, můžou
to být i nanočástice, co teda tato položka v tabule znamená?
Odpověď: UV filtry s obsahem jedné nebo více sledovaných látek.
Tabulka je pro ty, kteří práci nečetli, nepřehledná a během obhajoby
nebyly sloupečky dobře vysvětleny. Znáte srovnání s jinými
zeměmi? V rámci EU jsou údajně složení produktů stejné, jak tvrdí
studentka, je to ovšem pravda? Proč jste zvolila rozdělení obchodů -
drogerie vs parfumerie? Studentka: S ohledem na cenu a výsledky
tomu nakonec odpovídaly. Aby UV filtr fungoval, jaké jiné látky se
používají? Odpověď: například nanočástice a jiné anorganické látky.
Nepoužívají se ale také jiné organické látky? Studentka tyto látky
nezkoumala. Studentka prokázala, že se v problematice orientuje,
zpracování nasbíraných (ne složitých) dat v práci však bylo
nepřehledné.
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